

News Clippings

(Strictly for internal circulation only)

Date	Day	Saturday	Date	18	Month	September	Year	2021
Publication	Berita Kini							
Headline/Title	Paralimpian mendapat penghargaan hebat kerana berjaya menginspirasi prestasi di Tokyo							
Page/Section	https://beritakini.biz/sukan-lain-paralimpian-mendapat-penghargaan-hebat-kerana-berjaya-menginspirasi-prestasi-di-tokyo/							
Compiled by	Group Corporate Communications							



September 18, 2021

Paralimpian mendapat penghargaan hebat kerana berjaya menginspirasi prestasi di Tokyo



PETALING JAYA: Sambutan Hari Malaysia yang sangat sesuai kerana Paralimpian diberi hadiah wang tunai kerana membawa kemuliaan kepada negara di Tokyo baru-baru ini.

Yayasan OSK, kumpulan dermawan Kumpulan OSK, menunjukkan penghargaan mereka kepada 22 atlet yang bertanding di Sukan Tokyo dan Majlis Paralimpik Malaysia (PCM)

dengan memberi mereka insentif berjumlah RM105,500.

Powerlifter Bonnie Bunyau Gustin, shuttler Cheah Liek Hou dan atlet lompat jauh, Abdul Latif Romly masing-masing menerima RM15,000 sebagai pemenang pingat emas masing-masing.

Powerlifter Jong Yee Khie dan atlet boccia, Chew Wei Lun masing-masing membawa pulang RM10,000 kerana menyumbang pingat perak.

Tiga pingat emas dan dua perak adalah pencapaian terbaik di Paralimpik sejak Malaysia pertama kali menyertai Jerman pada tahun 1972.

Atlet Paralimpik Malaysia yang lain, termasuk Mohd Ziyad Zolkefli yang dilucutkan pertahanan gelaran pingat emasnya dalam kategori T20 pukulan lelaki, masing-masing menerima RM1,500 kerana tekad dan dedikasi mereka.

“Kami merasa terhormat untuk menyokong mereka kerana kami merasa rendah hati dengan bakat dan tekad luar biasa yang ditunjukkan oleh atlet kami di Paralimpik walaupun terdapat had yang mereka hadapi,” kata ketua pegawai eksekutif OSK Foundation Cheryl Ong.

“Mereka harus berlatih lebih keras walaupun menghadapi risiko dalam situasi Covid-19 sekarang.

“Pencapaian mereka telah memberi inspirasi kepada semua rakyat Malaysia (bukan hanya orang kurang upaya) untuk menjalani kehidupan yang aktif dan bertujuan dan yang lebih penting lagi, untuk mempercayai kemampuan kita sendiri, bekerja lebih keras dan impian besar.

“Kami mengagumi mereka dan ingin memberi mereka tanda kecil untuk menghargai apa yang telah mereka lakukan untuk negara.”

Presiden PCM Datuk Seri Megat D. Shahrizan Zaharudin gembira dengan gerak kerja yang ditunjukkan oleh OSK Foundation.

“Saya harus mengakui, ini adalah salah satu sumbangan terbesar oleh satu organisasi swasta untuk menghormati atlet dan PCM kita.

“Saya sangat berharap lebih banyak organisasi korporat akan maju untuk melengkapkan usaha kerajaan untuk mempromosikan sukan sukan untuk 15% masyarakat kita yang dikategorikan sebagai orang kurang upaya di negara kita,” katanya.

Majlis yang diadakan secara dalam talian melalui zoom, turut dihadiri oleh Pengarah Bahagian Paralimpik Majlis Sukan Negara (NSC), Mohd Sofian Hamzah dan setiausaha agung PCM, Datuk R. Subramaniam.